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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 
 
LEGISLATURA VI 

Jesenja sesija 

Komisija za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, sredinu i prostorno planiranje  

Sednica br. 27 

Priština, dana 2.10.2018 g., 13:00 h 

Zgrada Skupštine, sala N-204 

 

Z A P I S N I K 

 

Sastanku prisustvovali : Muharrem Nitaj, Besa Gaxherri, Andin Hoti, Danush Ademi, 

Ganimete Musliu, Salih Salihu, Liburn Aliu, Salih Zyba. 

Odsutni : Etem Arifi, Lutfi Zharku, Srđan Mitrović. 

 

Staf podrške  Komisije : Bajram Badivuku, Ylber Sherifi. 

 

Sastanak predsedavao, Muharrem Nitaj, predsednik  Komisije. 
 

Dnevni red : 

 

1. Usvajanje dnevnog reda ; 

2. Usvajanje zapisnika od dana 25.9.2018 g.; 

3. Usvajanje u načelu dva nacrta zakona ; 

4. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmene. 

 

2. Usvajanje zapisnika od dana  25.9.2018 g. 
 

Predsednik komisije je konstatovao usvajanje zapisnika od dana  25.9.2018 g. 

 

3. Razmatranje u načelu nacrtazakona zaštite vazduha od zagađenja i nacrta o izmeni i 

dopuni Zakona o regulisanju usluge o vodama  

Predsednik Muharrem Nitaj, je dao reč Salih Salihu koji je predsedavao RG o nacrtu o 

Vazduhu gde je radna grupa donela preporuku za komisiju da se suvaja u načelu ovaj nacrt jer 

ispunjava uslove iz člana 54 pravilnika skupštine.  

Besa Gaxherri isto tako je upoznala komisiju, kao presedavajuća RG za izradu nacrta o 

izmenama u Zakonu za regulisanje usluga o vodama, da je nacrt izrađen profesionalno i 

predložila procediranje za prvo čitanje pošto je kompletirana sa  mišljenjem vlade, ali je ponovila 

stav partije LDK da neće se glasati u komisijama nego u plenarnoj če se izjasniti o svakom 

nacrtu PG. Na primedbu Danush Ademi da je prethodni zakon oslobađao verske zajednice od 
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plačanja usluge vode, ona je potencirala da to važi za prateće objekte, no ipak ova primedba se 

može razmatrati u RG nakon prog čitanja. Ganimete Musliu sugerisala je da se formira RG sa 

presedavajućem Gaxherri pošto je ona predvodila ovu RG, ali se g. Gaxherri  protivila jer ima 

vreme za RG ali i stav njene partije do sada nije se izmenila.  

Predsednik je nakon glasanja za dva nacrta, konstatovao  da su ova dva nacrta poslata za prvo 

čitanje. 

 

4. Razno 

 

Predsednik Muharrem Nitaj je otvorio ovu tačku za razna pitanja, ali pošto  g. Salih Zyba je 

inicirao zaostala pitanja u vezi jesenjeg plana rada komisije, predsednik je prvo zahtevao da se 

ovaj plan izglasa zatim da se zapišu dodatci za ovaj plan, što je tako i urađeno, komisija je 

izglasala jesenji plan rada komisije sa sledečim dodacima : 

- Komisija če nastavljati rad sa monitorisanjem zakona o izgradnji gde je presedavajući RG 

Liburn Aliu, da se vidi mogučnost zamene bivšeg člana Enver Hoti sa Etem Arifi,  

- Poseta kompleksu Adem Jashari se zakazuje za 8.10.2018, početkom u 10,00 h iz 

skupštine, da se pozove direktor agencije za komplekse i predsednik opštine Skenderaj 

kao i da se upozna porodica Jashari , i da se obezbedi transport za komisiju,  

- Iz MSPP zatražiti izveštaj o Brezovici i izgradnjima u tom području o legalnosti istih, 

- Da se poseti Hade sa okolinom u vezi vlasništva sa postupkom eksproprijacije, 

- Da se zatraži od nadležnih izveštaj o sadnicama i đubrivo i pozvati zvaničnike AHV u 

komisiji zatim da se vidi mogučnost organiziranja okruglog stola sa fermerima i 

zvaničnicima poljoprivrede da bi komisija formirala stav u vezi ovog pitanja  za nacrt 

koji če prističi u decembar i za dalju delatnost o ovom važnom pitanju, da se riaktivira 

pitanje brašna i mleka koliko je unapređeno u tom pravcu, 

- u vezi štete u šumama da se pozovu zvaničnici i MSPP i MP oko menađiranja sa šumama 

i zajedničkog jezika u vezi tog panja, takođe MSPP da izveštava o deponijama koliko su 

legalne i nelegalne, 

- Naknade štete u poljoprivredi i podela subvencija tačno da se izjasni od strane 

ministarstva poljoprivrede i drugih zvaničnika koji su nadležni, 

- Da se poseti KEK u vezi zagađivanja vazduha i problema sa filterima za čišćenje 

vazduha,  

- Za posetu homološkoj komisiji u Albaniji, komisija je angažovao  Salih Salihu oko 

realizovanja te posete. 

 
 

Sastanak završen u 14,00 h. 

 

Pripremili : 

Staf podrške komisije                                                                        Predsednik Komisije,                                                                                                                    

   Muharrem Nitaj 

 


